

UNDER THE PATRONAGE OF HE SHEIKH ABDULLAH BIN NASSER BIN KHALIFA AL THANI  
THE PRIME MINISTER AND MINISTER OF INTERIOR OF THE STATE OF QATAR



شراكة على  
درب النمو  
Partnership  
For  
Prosperity



**IPEC**

معرض ومؤتمر  
المنتجات الدولي

٨ - ١٠ أكتوبر ٢٠١٨  
8 - 10 OCT 2018

مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات  
DOHA EXHIBITION & CONVENTION CENTER



[ipeccatar.com](http://ipeccatar.com)

**HELD UNDER THE PATRONAGE OF HE SHEIKH ABDULLAH BIN NASSER BIN KHALIFA AL-THANI, THE PRIME MINISTER AND MINISTER OF INTERIOR OF THE STATE OF QATAR, THE INTERNATIONAL PRODUCTS EXHIBITION AND CONFERENCE (IPEC) IS A UNIQUE INITIATIVE THAT CELEBRATES QATAR'S STRONG TIES WITH DISTINGUISHED PARTNERS.**



**IPEC is taking place from 8 to 10 October 2018 at the Doha Exhibition and Convention Center, in the heart of Doha's city center.**

The B2B and B2C platform invites foreign investors and business owners to explore firsthand a multitude of investment and development opportunities in Qatar across diverse sectors. By meeting key governmental bodies and players from the private sector, participating companies benefit from direct access to projects and development plans straight from the source.

IPEC acts as a medium to showcase strategic projects for achieving national requirements, as well as facilitating Public Private Partnerships and Joint ventures. It also represents an important gateway for bolstering economic relations and accelerating trade across various industries.



# المعرض والمؤتمر الدولي للمنتجات

تعزّف على فرص النمو والإستثمار في قطر



برعاية معالي الشيخ عبد الله بن ناصر بن خليفة آل ثاني، رئيس مجلس الوزراء ووزير الداخلية القطري، يقام المعرض والمؤتمر الدولي للمنتجات (IPEC 2018) في مبادرة هي الأولى من نوعها للإحتفاء بعلاقات دولة قطر بشركائها، وتعزيز الروابط التجارية والعلاقات المتبادلة معهم. يقام هذا الحدث الفريد في الفترة بين 8 - 10 أكتوبر 2018 في مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات، موفراً على مدار ثلاثة أيام فرصة لبحث فرص الأعمال والإستثمار بين دولة قطر والشركاء.

يمتاز هذا الحدث بتنوّع فعالياته وتزامنها بما يجعل منه منصّة متكاملة للأعمال تجمع المستثمرين المحليين والأجانب، وأصحاب الأعمال، والمنتجين، فضلاً عن المستهلكين تحت سقف واحد. ويتيح هذا التزامن للمشاركين في المعرض فرصة لا تعوّض للإطلاع مباشرة على الفرص التجارية التي توفّرها السوق القطرية في مختلف القطاعات. كما ويتيح حضور مجموعة واسعة من الوزارات والهيئات الحكومية القطرية للمشاركين في المعرض فرصة لقاء المسؤولين وجهاً لوجه، وعقد الشراكات والإتفاقيات مباشرة خلال فترة المعرض.



ومن الجانب القطري، يتيح الحدث لأصحاب المشاريع والتجار القطريين فرصة لقاء عدد كبير من الشركاء والمؤردين الدوليين المؤهلين لدعم مشاريعهم وأعمالهم، والمساهمة في النمو المتواصل للإقتصاد القطري.

# SHOW FEATURES

# فعاليات الحدث



## INTERNATIONAL PAVILIONS

IPEC will feature International Pavilions of partner countries that are significantly boosting economic cooperation with Qatar, including Tunisia, Algeria, Morocco, Iran, Oman, Kuwait, Azerbaijan, Turkey, Tajikistan, and Pakistan.

These pavilions will welcome governmental bodies, trade development organizations, official representatives, and key business owners from each country. This will further boost cooperation between the private and public sectors of each participating country and those of Qatar.

وسوف تضم هذه الأجنحة وفود حكومية، وهيئات تجارية، وشركات وأصحاب أعمال من كل دولة من هذه الدول. وسوف يمثل هذا الحضور لمختلف فئات مجتمع الأعمال فرصة لهذه الدول لتعزيز علاقاتها التجارية مع دولة قطر، ودفع عجلة التعاون الإقتصادي والتنموي قداماً.

## الأجنحة الدولية

سوف يستضيف المعرض والمؤتمر الدولي للمنتجات ١٠ أجنحة وطنية من ١٠ دول مختلفة من بين شركاء قطر الأبرز، وهي أذربيجان، إيران، باكستان، تركيا، تونس، الجزائر، سلطنة عمان، طاجيكستان، الكويت، المغرب.

## QATAR PAVILION

Qatar Pavilion at IPEC will be gathering all the Qatari Ministries and Administrations driving the growth of the local economy forward, and strengthening the bilateral & trade ties with the world, including

- Ministry of Economy and Commerce
- Ministry of Industry and Energy
- Ministry of Culture and Sports
- Ministry of Municipality and Environment
- Qatar Tourism Authority
- Qatar Chamber of Commerce and Industry
- Qatar Development Bank
- General Authority of Customs

## الجنح القطري

سوف يجمع الجناح القطري في المعرض والمؤتمر الدولي للمنتجات أبرز الوزارات والهيئات الحكومية القطرية التي تقود مسيرة النمو والتقدم في دولة قطر، وتطوير شبكة العلاقات التجارية القطرية مع العالم.

- \* وزارة الإقتصاد والتجارة
- \* وزارة الصناعة والطاقة
- \* وزارة الثقافة والرياضة
- \* وزارة البلدية والبيئة
- \* الهيئة العامة للسياحة
- \* غرفة التجارة والصناعة
- \* بنك قطر للتنمية
- \* الهيئة العامة للجمارك

# CONFERENCE

IPEC will host a specialized conference that brings together representatives of participating countries, business associations, private business owners, and entrepreneurs, with Qatari private and public bodies, to explore Qatar's economic potential, business opportunities, initiatives, and new projects. The Conference will be addressing a series of the most recent challenges and opportunities including:

## SHAPING QATAR'S FUTURE OF ECONOMIC DEVELOPMENT

- Qatari Economic Growth with New Strategies and Initiatives
- Supporting the Qatari Economy with the increase of Exports and Imports
- Leading to Sustainable Economic Growth with Qatar's Partners

## المؤتمر

إحدى أبرز فعاليات الحدث هي المؤتمر الدولي عالي المستوى الذي سيجمع ممثلين عن الدول المشاركة، والهيئات التجارية الدولية، وأصحاب الأعمال ورواد المشاريع، إلى جانب ممثلي القطاعين العام والخاص في قطر للتداول في إمكانات النمو في قطر، والفرص المتاحة في السوق القطرية، والمبادرات والمشاريع المخطط لها في المستقبل القريب. وسوف يعالج المؤتمر جملة من العناوين المهمة، أبرزها:

## التنمية الإقتصادية في قطر المستقبل

- إستراتيجيات وخطط النمو الإقتصادي المستدام
- دعم النمو الإقتصادي في قطر من خلال زيادة حجم الإستيراد والتصدير
- دور شركاء قطر في دعم مسيرة قطر التنموية



# EXHIBITS' PROFILES

- Academic Programs & Higher Education
- Airlines
- Alternative Energy
- Artisanal Crafts
- Automotive & Spare Parts
- Banking
- Beauty Products
- Electronics
- Fashion
- Food
- Home Appliances
- Insurance
- IT & Communication Products & Solutions
- Jewelry
- Language Centers
- Leisure & Sports
- Machinery
- Medical Equipment & Supplies
- Oil & Gas
- Pharmaceutical Products
- Professional Services
- Real Estate
- Security Systems
- Stationary, Toys & Gifts
- Textiles
- Tools
- Travel & Tourism Services
- Universities
- Vocational Training

# لائحة المعروضات

- البرامج التعليمية والأكاديمية
- التعليم العالي
- التعليم المهني
- الجامعات
- مراكز تعليم اللغة
- السياحة
- منظمو الرحلات
- خدمات السياحة والسفر
- الخطوط الجوية
- الفنادق والمنتجعات والنوادي
- الصحة
- التجارة العامة
- الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات
- الأجهزة المنزلية
- الأدوات المنزلية
- الأزياء والمجوهرات
- لأشغال اليدوية والحرفية الأقمشة
- الإلكترونيات
- تجهيزات المستشفيات
- التقنيات البيئية
- الخدمات التخصصية
- الخدمات العقارية
- الخدمات المالية والمصرفية والتأمين
- القرطاسية والألعاب والهدايا
- قطع غيار السيارات
- لوازم الحمامات والمطابخ
- لوازم الرياضة والترفيه
- مستحضرات التجميل
- المستحضرات الصيدلانية
- المعدات الرياضية
- المعدات والتجهيزات الطبية
- معدات وأدوات مختلفة
- نظم الحماية والأمان
- النفط والغاز
- الأغذية

# VISITORS' PROFILES

- Trade companies
- Buyers and distributors
- Investors
- Importers
- Project owners
- Public figures
- Consumers
- Consultants

# زوار المعرض

- التجار
- المستوردون والموزعون
- المستثمرون
- أصحاب المشاريع
- المستشارون
- المستهلكون



## B2B MATCH- MAKING

**The B2B Matchmaking Platform is a highly-effective tool that allows participants to pre-schedule meetings with buyers, distributors, and decision-makers from the public and private sectors.** The B2B program is an added value for exhibitors and visitors alike; It allows participants to browse potential business partners based

on their profiles and requirements, contact numerous companies, and schedule meetings ahead of time, without the risk of overlapping meetings. The user-friendly interface also offers participants the option to search by contact name, company, region or keyword through a search engine that generates relevant results.

## منصة التوفيق بين الشركات

سيقدّم المعرض والمؤتمر الدولي للمنتجات منصة متخصصة للتوفيق بين المؤسسات والأعمال من أجل مساعدة المعارضين والزائرين على مقابلة كبار صناع القرار من القطاعين العام والخاص وذلك عبر الاجتماعات المعدة سلفاً لمناقشة الشراكات والفرص المحتملة.



## حول مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات

يشكل مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات (DECC) إضافة أخرى إلى سجل الديار القطرية من رموز الجمال المعماري في قطر، ويقع في قلب وسط مدينة الدوحة على مرمى حجر من الفنادق ووجهات التسوق الفاخرة في المدينة.

وقد أنشئ المركز ليحتل مكانة بارزة في مجال استضافة المعارض الإقليمية والدولية، بما يتواءم من مساحات واسعة للعرض. ويمتد المركز على مساحة ٤٧ ألف متر مربع، ويضم خمس صالات معارض تتراوح مساحاتها بين ٥,٣٦٨ و ٧,١٦٠ متر مربع مع إمكانية استخدام الصالة بكامل مساحتها تبلغ ٢٩,٠٠٠ متر مربع وذلك بفضل نظام الجدران المتحركة، إضافة إلى مواقف للسيارات تستوعب حوالي ٣ آلاف سيارة، وقاعة متعددة الأغراض.

لمزيد من المعلومات، زُر الموقع الإلكتروني:

## DOHA EXHIBITION AND CONVENTION CENTER (DECC)

IPEC will be held at the Doha Exhibition and Convention Center. This novel state-of-the-art venue is nestled in the heart of Doha's city center; a stone-throw away from hotels and luxury shopping destinations in the city.

Located just behind the City Center Doha in West Bay, the 47,700sqm venue boasts a modern exhibition hall, modular wall system, high-tech meeting and conference rooms, an exquisite VIP hosting suite and underground parking for 3,000 cars.

The facility's pillar-free halls can easily take in big vehicles, boats, and other big machines and equipment. The venue also has 330 'sun wells' to allow natural light to brighten the hall, reducing its carbon footprint in terms of energy use.

[www.decc.qa](http://www.decc.qa)

# SECURE YOUR SPOT IN THIS EXCLUSIVE EVENT

To enquire about exhibiting and sponsoring:

Tel: +974 44 329900 | Fax: +974 44 432891  
Email: [info@ifpexpo.com](mailto:info@ifpexpo.com)

